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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

Във връзка с динамиката в цените на електроенергията за небитови потребители и ситуацията с цената на
природния газ, БТПП се обръща към ръководителите на фирми с молба да предоставят информация как се
отразява цената на електроенергията и природния газ на дейността им и какви мерки и действия възнамеряват
да предприемат, с цел минимизиране на негативния ефект от ценовите шокове на енергоносителите... 

Работодателските организации се събраха на спешна среща заради високите цени на тока. Там обаче не успяха
да се срещнат с премиера Кирил Петков. "Препотвърдихме нашата позиция относно искането за отпадането на
този таван на компенсациите заради движението на цените. Очакванията за януари са за по-високи цени. Тази
компенсация, изработена от правителството, няма да доведе до желания ефект, а именно... 

Високите цени на тока ще имат трайно негативни последици върху икономиката, предупреди главният секретар на
БТПП Васил ТодоровРаботодателските организации в България се събраха на спешна среща заради високите
цени на тока. Те не успяха обаче да се срещнат с премиера Кирил Петков. "Препотвърдихме нашата позиция
относно искането за отпадането на таван на компенсациите заради движението на цените. О... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
19)

Национално представителните работодателски организации (НПРО) настояват за среща с премиера Кирил Петков
заради цената на електроенергията и на природния газ за небитовите потребители. Това пише в отворено писмо
председателят на Управителния съвет на Асоциацията на индустриалния капитал в България (АИКБ) Васил Велев.
Писмото е изпратено по поръчение на АИКБ, Българската стопа... 

Заглавие: Анкета на БТПП: Как се отразява цената на електроенергията и природния газ на предприятията
Дата: 05.01.2022 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Ще има трайно негативни последици върху икономиката заради високите цени на тока
Дата: 05.01.2022 09:25
Медия: BG on air

Заглавие: Работодатели: Таванът на компенсациите заради скъпия ток трябва да отпадне
Дата: 05.01.2022 14:07
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Бизнесът иска среща с премиера Петков заради цената на тока и природния газ
Дата: 05.01.2022 07:09
Медия: Вестник Земя

https://www.bcci.bg/news/18466
https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/251256-shte-ima-trayno-negativni-posleditsi-varhu-ikonomikata-zaradi-visokite-tseni-na-toka
https://www.investor.bg/ikonomika-i-politika/332/a/rabotodateli-tavanyt-na-kompensaciite-zaradi-skypiia-tok-triabva-da-otpadne-343010/
https://zemianews.bg/index.php/ikonomika-3/95563-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D0%B0-%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%B5%D1%80%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%BE%D0%BA%D0%B0-%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B3%D0%B0%D0%B7.html


Банката ще осигури финансиране при по-изгодни условия за малките и средни предприятия, засегнати от
пандемиятаЕвропейският инвестиционен фонд (ЕИФ) ще предостави 700 милиона евро гаранции на УниКредит,
което ще позволи на банката да осигури до 1 милиард евро финансиране на малки и средни предприятия (МСП) в
България, Словакия, Словения и Хърватия за ускоряване на икономическото възстановяване от п... 

811, 245 млн. лв. са постъпленията в бюджета на София от местни данъци и такси до края на декември 2021 г. по
предварителни данни. Тези приходи представляват над 101% от предвидения годишен план. Това е със 121 млн
лв. повече, в сравнение с предходната 2020 г.Столичната община има възможност да изпълнява своите
задължения за поддържане на всички комунални, транспортни и други услуги в града.През 2... 

Те са известни още като мулти-асет и договорни, стават все по-предпочитана алтернатива на депозититеМалко по
малко взаимните фондове, известни още като мулти-асет и договорни, стават все по-предпочитана алтернатива на
депозитите. С над 30 и дори 40% доходност се отчитат най-печелившите български взаимни фондове през 2021
година. Тези върхови нива се дължат на бума на фондовите борси, както по свет... 

В периода от 1 до 10 януари 2022 г. в НАП ще се извършват дейности, свързани с процесите по годишно
приключване за 2021 г. и превключване работата на информационните системи за 2022 г. Физически лица, които
подават годишна декларация за облагане на доходите, могат да го направят чрез електронната услуга на НАП със
стартирането на кампанията от 10.01.2022 г. Подаването на декларациите на хартиен но... 

Взиманите фондове са комбинация от акции, облигации, ДЦК с различен рисков профил, като някои са по-
консервативни от други В световен мащаб има повече от 70 хил. взаимни фонда с общи активи от почти 40 трлн.
долара, показват данни на Morningstar - американската реномирана компания за финансови услуги. Всъщност
това не би трябвало да е изненада – в крайна сметка взаимните фондове са разпространено ... 

При актуализация на бюджета през юни дефицитът може да достигне 7%, а след няколко години България може
да стане средно задлъжняла, предупреди финансистът Ако държавата ще определя цените, значи живеем в Куба,
а не в пазарна икономика в Европейския съюз. Ако иска да подпомогне на бизнеса и нуждаещите се части от
населението да посрещнат високите цени на тока, държавата трябва да спре с популизма и... 

Заглавие: ЕИФ и УниКредит осигуряват 1 млрд. евро за фирми в България и още 3 страни
Дата: 05.01.2022 10:06
Медия: Economy.bg

Заглавие: Софбюджетът 101% изпълнен
Дата: 05.01.2022 09:53
Медия: 19 минути

Заглавие: Инвестиция във взаимни фондове – струва ли си
Дата: 05.01.2022 09:17
Медия: Pariteni.bg

Заглавие: Важно! Годишно приключване в НАП в периода 1-10 януари 2022 г.
Дата: 05.01.2022 09:16
Медия: smolyan.bgvesti.net

Заглавие: Взаимни фондове и структурирани депозити – актуалните алтернативи за личните спестявания
Дата: 05.01.2022 09:10
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Н. Василев: Ако държавата определя цените, значи живеем в Куба, а не в ЕС
Дата: 05.01.2022 10:46
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Министерството на туризма и ББР ще си сътрудничат в помощ на хотелиери и ресторантьори
Дата: 05.01.2022 10:12
Медия: Медиа кафе

https://www.economy.bg/economy/view/49050/EIF-i-UniKredit-osiguryavat-1-mlrd-evro-za-firmi-v-Bylgariya-i-oshte-3-strani
https://19min.bg/news/8/160935.html
https://www.pariteni.bg/novini/spestjavane/investiciia-vyv-vzaimni-fondove-struva-li-si-241256
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/532319/vazhno-godishno-priklyuchvane-v-nap-v-perioda-1-10-yanuari-2022-g
https://www.investor.bg/inovatorite-govoriat/511/a/vzaimni-fondove-i-strukturirani-depoziti--aktualnite-alternativi-za-lichnite-spestiavaniia-342448/
https://www.investor.bg/ikonomika-i-politika/332/a/n-vasilev-ako-dyrjavata-opredelia-cenite-znachi-jiveem-v-kuba-a-ne-v-es-342997/
https://www.mediacafe.bg/novini/novini-novini/ministerstvoto-na-turizma-i-bbr-shte-si-satrudnichat-v-pomosht-na-hotelieri-i-restorantyori/


Министерство на туризма и Българска банка за развитие подписаха меморандум за сътрудничество, чрез който ще
бъде осигурено директно финансиране на засегнатите от пандемията микро-, малки и средни фирми от
хотелиерския и ресторантьорския бранш. Подписите си положиха министърът на туризма Христо Проданов и
изпълнителните директори на ББР Владимир Георгиев и Живко Тодоров. На събитието присъства и ми... 

Преференциалните цени, по които държавата трябва да плаща на производителите на електроенергия от ВЕИ
съгласно дългосрочните договори е фиксирана на 400 лв. за мгвч. Но от няколко месеца изкупната цена на тока
скочи над 800 лв. за мгвч. Защо държавата заплаща на ВЕИ-тата тока по пазарните цени, тоест по 800 лв. за мгвч.,
а не по тези залегнали в договорите? Какво става с тази нерегламентирани свър... 

Правителството увеличава средствата за подкрепа на туризма във връзка с ковид кризатаРамката на
правителството във връзка с ковид мерките в сектора на туризма бе адаптирана и приведена в съответствие с
максимално позволените помощи с европейската рамка в тази сфера. Това съобщи Лена Бориславова, началник
на кабинета на премиера Кирил Петков в Министерския съвет, цитирана от БТА. По думите й по тоз... 

Тактическото превозно средство РИЛА 4х4 XTREME MRAP Автомобилите на IAG по договора със "Самел-90" преди
да тръгнат за България Изпитание с взрив на българския полигон по критериите на нидерландската TNO
Компанията на д-р Антон Стефов - International Armored Group (IAG), избра български полигон за провеждане на
изпитания Вече и в България се провеждат тестове за сертифициране на бронирани автомоб... 

Германското население застарява, а според експерти професиите на бъдещето могат да компенсират загубените
работни места заради дигитализацията. Проблемът вече ще е липсата на работна ръка, а не безработицата.Дълго
време Германия се смяташе за болния човек на Европа заради високата безработица. Но според последни данни
на Федералната агенция по труда през 2021-а броят на безработните е намалял с 82... 

За да продължи строителството на магистрала "Хемус" е необходимо приемането на специален закон, с който да
се узакони незаконното строителство на отделни участъци от магистралата. Това съобщи министърът на
регионалното развитие и благоустройството Гроздан Караджов пред парламентарната комисия по регионална
политика. Той посочи, че има няколко проблема, свързани с магистралата, които трябва да бъд... 

Още "дупки" лъсват в документацията за АМ "Хемус", предоставена от скандалното държавно дружество

Заглавие: Защо държавата плаща не по 400 лв, а по 800 за тока от ВЕИ
Дата: 05.01.2022 14:00
Медия: Скандал

Заглавие: Таванът на държавната помощ за туристическите фирми се вдига на 2,3 млн. евро
Дата: 05.01.2022 13:42
Медия: Banks.dir.bg

Заглавие: Българинът, създал лидера в бронирането на автомобили в света, инвестира пряко у нас
Дата: 05.01.2022 14:00
Медия: 24 Часа

Заглавие: Германия е заплашена не от безработица, а от липса на работници
Дата: 05.01.2022 13:50
Медия: Deutsche Welle

Заглавие: За да продължи строежът на "Хемус", трябва специален закон
Дата: 05.01.2022 12:52
Медия: Mediapool

Заглавие: Автомагистрали е скрила още документи от Сметната палата
Дата: 05.01.2022 12:48
Медия: София Медия

https://www.skandal.bg/news/16413839249669/zashto-darzhavata-plashta-ne-po-400-lv-a-po-800-za-toka-ot-vei
https://business.dir.bg/banki-i-finansi/tavanat-na-darzhavnata-pomosht-za-turisticheskite-firmi-se-vdiga-na-2-3-mln-evro
https://www.24chasa.bg/region/article/10579291
https://www.dw.com/bg/%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%BB%D0%B8%D0%BF%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8/a-60336003
https://www.mediapool.bg/za-da-prodalzhi-stroezhat-na-hemus-tryabva-spetsialen-zakon-news330748.html
https://sofia.media/news/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8_2/%D0%90%D0%B2%D1%82%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BB%D0%B8-%D0%B5-%D1%81%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%BB%D0%B0-%D0%BE%D1%89%D0%B5-%D0%B4%D0%BE%D0%BA%D1%83%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%A1%D0%BC%D0%B5%D1%82%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0_49251.html


"Авгомагистрали" на Сметната палата, пише в. Сега. Одиторите са получили само допълнителните споразумения
към серия от договори за изграждането на отделни участъци от магистралата, но не и основните контракти.
Първоначалните договори не са предоставени и на в. "Сега", след като спечелихме в съда дело ... 

Според председателя на АИКБ Васил Велев е много вероятно цените за първото тримесечие за годината да бъдат
далеч по-високи от предвиденотоО сновният проблем е в тавана на компенсациите за бизнеса заради скъпия ток.
Това каза в ефира на Nova News председателят на Асоциацията на индустриалния капитал в България Васил
Велев. По думите му, според заявеното от правителството, ще бъдат покрити разходи о... 

Илиян Василев, енергиен експерт и бивш посланик на България в Русия, в интервю за обзора на деня на Радио
"Фокус" "Това е България"Водещ: Тъкмо от "Булгаргаз" съобщиха, че ако до 10 януари се запазят настоящите
ценови нива на европейските газови пазари, дружеството ще предложи с 32% по-ниска цена на природния газ за
февруари спрямо тази за януари. И дойде информацията, че цените на природния газ в... 

Д-р Антон Стефов създава International Armored Group през 1996 година в Канада. Започва с двама служители, а
днес те са над 1000, на няколко континентаНов голям инвеститор се насочва към родния пазар. Това е световният
производител на бронирани автомобили - International Armored Group (IAG), собственост на българина д-р Антон
Стефов. Историята му е вдъхновяваща. Емигрира в Канада на 35-годишна въз... 

В изпълнение на стратегията си за развитие и предлагане на изолационни материали и системи, Фибран
България АД – част от Фибран Груп, инвестира в придобиването на нов завод за производство на каменна вата
РОК 7 ЕООД, гр. Търговище. Целта е да се укрепи присъствието на компанията освен като водещ производител на
екструдиран полистирол FIBRANxps в региона, така също и на каменната вата FIBRANgeo. Ка... 

Очаквам рудодобивът да бъде стабилен и да остане един от отраслите, които се развиват устойчиво. Институтът за
пазарна икономика излезе с анализ за това кои сектори и региони са продължили доброто си развитие през 2020
г., въпреки пандемията. Добивната индустрия на национално ниво има ръст от 20%, който се дължи на добива и
преработката на цветни метали, а другите сектори с ръст са били строителст... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Заглавие: Бизнесът е недоволен от тавана на компенсациите за тока
Дата: 05.01.2022 12:34
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Илиян Василев: "Булгаргаз" чрез своята политика осигури 95% монопол на "Газпром" на българския
пазар
Дата: 05.01.2022 10:00
Медия: Информационна агенция "Фокус"

Заглавие: Българинът, превзел световния пазар на бронирани коли, влиза с преки инвестиции у нас
Дата: 05.01.2022 14:10
Медия: Banks.dir.bg
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За миналата година данните показват, че средната работна заплата се движи между 12 и 14% ръст, което значи
горе-долу толкова ръст и на всички доходи. Официалната инфлация е под 8%, обявена от НСИ, но за малката
кошница, в която хората купуват всеки ден, е минимум 15%, което означава, че това е и необходимият ръст на
доходите още от януари. Това заяви председателят на КНСБ Пламен Димитров по БНТ. "... 

Данните на НСИ към ноември месец миналата година показват, че средната заплата се движи с 12 до 14
процента ръст. Вече чуваме, че инфлацията "го изяде". Официалната е под 8 процента. Според мен ще мине 9 на
сто, а в малката кошница – това, което хората купуват всеки ден, е двойна, минимум около 15 процента. Това е
ръстът на доходите, който ни е нужен още от януари още тази година. Това каза презид... 

Национално представените работодателски организации искат среща с премиера, заради високите цени на
електроенергията и природния газ и премахването на ограниченията на компенсациите, които работодателите
получават във връзка с тях. Това става ясно от отворено подписано от председателя на Асоциацията на
индустриалния капитал в България Васил Велев, което е съгласувано с БСК, БТПП, КРИБ, ССИ. Ако не... 

Ако има консенсус в новото управление за запазване на работните места - това трябва да бъде във фокуса, а не да
си говорим колко да е дефицитът в бюджета. За това настоя президентът на КНСБ Пламен Димитров пред БНТ за
високите цени на тока, компенсациите и растящата инфлация. През декември съкращенията са започнали и има
много повече съкратени, отколкото назначени, коментира Пламен Димитров. По ду... 

НОИ отговори на съмненията за липсващите години в индексацията Буря от недоволство се надигна срещу
преизчислените пенсии. Масово възрастни се съмняват, че са ощетени, тъй като в разпорежданията им липсва
индексация за всяка година. Много хора казват и че са получили по-малко от очакваното. За съжаление, за много
възрастни се сбъднаха лошите очаквания, че този месец ще получат по-малко отколкото п... 

За миналата година данните показват, че средната работна заплата се движи между 12 и 14% ръст, което значи
горе-долу толкова ръст и на всички доходи. Официалната инфлация е под 8%, обявена от НСИ, но за малката
кошница, в която хората купуват всеки ден, е минимум 15%, което означава, че това е и необходимият ръст на
доходите още от януари. Това заяви в студиото на "Денят започва" Пламен Димитров, ... 

"Богатите ще станат по-богати. Това е тенденция, която наблюдаваме в България през последните 30 години.
Само за периода от началото на финансовата криза – 2008-2009 г. досега – ножицата между богатите и бедните
се е увеличила с над 1/3." Това подчерта в предаването "Нашият ден" на БНР икономистът доц. Григор Сарийски в
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отговор на въпрос какво ще е съотношението богат-беден в следващите 12 месеца.... 

Повече от половината ученици в България изучават професия след VII клас. За поредна година се увеличава делът
на професионалните паралелки, както и на тези със STEM професии и профили. Осмокласниците в
професионални гимназии са 56,56% от всички. Това е увеличение от почти 4 процентни пункта спрямо учебната
2019/2020 година, когато за пръв път се забелязва повишен интерес към професионалното образо... 

Увеличението на минималната работна заплата ще е чак през март. Планира се тя да стане 710 лева от сегашните
650 лв., въпреки че в споразумението беше записано 700 лв. Финансовият министър Асен Василев обяви, че тя се
обвързва с бюджета за 2022 г., а той тепърва започва да се подготвя. Очаква се той да се приеме в края на
февруари месец.Параметрите по бюджет 2022 все ще се уточняват през следващит... 

Новорегистрираните безработни лица през изминалата седмица обаче спадат значителноЗа месец декември
новорегистрираните безработни лица в бюрата по труд са били около 21 500 души, което е значително повече от
постъпилите на работа близо 15 хиляди. Това означава, че безработните са се увеличили с над 6500 души,
показват актуалните данни на Националния статистически институт (НСИ). На седмична база о... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

През 2022 г. има голяма вероятност от стагфлация у нас. ("Стагфлация" означава застой или нисък ръст на
икономиката, съчетан със сравнително висока инфлация). Това казва в интервю за БНР макроикономистът проф.
Димитър Иванов. По думите му, вероятно за 2021 година ще отчетем икономически растеж от около 4,5%, обаче
90% от него се дължи на взети кредити и инфлация, а не на реално нарастване на произ... 

Още "дупки" лъсват в документацията за АМ "Хемус", предоставена от скандалното държавно дружество
"Авгомагистрали" на Сметната палата, пише в. Сега. Одиторите са получили само допълнителните споразумения
към серия от договори за изграждането на отделни участъци от магистралата, но не и основните контракти.
Първоначалните договори не са предоставени и на в. "Сега", след като спечелихме в съда дело ... 

"До края на 2022 г. таванът на пенсиите ще се обвърже с максималния осигурителен доход". Това каза министърът
на труда и социалната политика Георги Гьоков в интервю за предаването "Денят започва". "Не е нормално да има
таван на пенсиите. В бъдеще той трябва постепенно да отпадне и всеки пенсионер да получава пенсия според
осигурителния си принос, без да има ограничения", добави той. Министърът под... 
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Петър Карабоев Искането за незабавно отпадане на визите за българи за пътуване до САЩ и приемане в
Шенгенското споразумение, за което говори Станислав "Слави" Трифонов в понеделник, в момента няма дори
минимални основания и това би трябвало да е известно на партията "Има такъв народ", предложила външния
министър в правителството. На страницата си във "Фейсбук" в понеделник (3 януари) той направи д... 

КПКОНПИ излезе с позиция след казаното по-рано днес от бившия служебен министър на здравеопазването д-р
Стойчо Кацаров пред bTV по въпроса със закупените бързи тестове за учениците, за чиято покупка се появиха
информации, че са в интерес на определени фирми. Той заяви, че това е опит за удар по репутацията му, а
отговорът на Комисията на Сотир Цацаров не закъсня. Ето какво пише КПКОНПИ в съобщени... 

Спонсорството и мръсната печалба, които все повече управляват футбола, на свой ред политизират много фенове
Не е нужно да философствате твърде дълго за връзката между футбола и политиката. Двете сфери постоянно се
припокриват. Политиците обичат да се представят за ревностни привърженици на "своя" клуб. И постоянно сме
свидетели на това как клубове във финансово затруднение молят държавните правите... 

Има неяснота за изхарчените 9 млрд. лв. през последния месец на 2021 г.Министерството на финансите планира
базов дефицит от 3% за 2022 г., без да включва средствата за пандемията и енергийните помощи, където ще има
най-големи разходи. Ако свършат възможностите за вземане на лесни дългове за прокарване на политиките на
управляващите, може да се стигне и до увеличение на данъците. Ако иска да подпом... 

За извършените престъпления няма да може да се търси индулгенция чрез европейско легитимиране на
идеологията, в името на която те бяха извършени, смята посланикът ни във Великобритания- Г-н Райков, като
бивш служебен премиер и външен министър бих искал да Ви попитам как виждате приоритетите на българската
външна политика през 2022 г.?- Приоритетите на една външна политика отразяват начина, по койт... 

Правителството смени деветима областни управители на редовното си заседание. Назначени са нови областни
управители - на Бургас, Благоевград, Велико Търново, Видин, Добрич, Пловдив, Смолян, София- област и Хасково.
Това съобщи пред журналисти началникът на политическия кабинет на премиера Кирил Петков Лена
Бориславова. "Тези нови областни управители няма да имат вменяване на нови функции, но те са... 
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Българският консул във Валенсия Пламен Георгиев ще бъде отзован, съобщи премиерът Кирил Петков в самото
начало на заседанието на правителството в сряда. "Хора като Пламен Георгиев, който бе назначен изцяло по
политически причини, във Валенсия (ще бъде отзовавани). Нека това да бъде символ, че нещата няма да се
случват повече по този начин", каза премиерът. Бившият прокурор Пламен Георгиев изкара н... 

Народното събрание прие предложението на ГЕРБ депутатът Стефан Апостолов да стане секретар на 47-то
Народно събрание. Той заменя на поста Стефан Шилев от Пловдив, като предложението дойде от председателя
на парламентарната група на партията Десислава Атанасова. Той стана известен със сричането си от трибуната на
Народното събрание през 2018-а година, когато отново беше депутат от ГЕРБ. Припомняме,... 

Медия: Рикошет – Новините днес
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